
ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ

Αθήνα, 15 Ιουλίου 1999

Ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης, κατά την προσέλευσή του στο υπουργείο Εσω
τερικών -  Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης, όπου τον υποδέχθηκαν η υπουργός 
Βάσω Παπανδρέου και ο υπουργός Δημόσιας Τάξης Μιχάλης Χρυσοχο'ίδης, ύστερα 
και από τη θετική έκβαση της περιπέτειας των επτά ομήρων στη Φλώρινα, προέ- 
βη στην ακόλουθη δήλωση:

« Θέλω να συγχαρώ τους συναδέλφους υπουργούς, οι οποίοι χειρίστηκαν αυτή την υ
πόθεση και την Ελληνική Αστυνομία, που έκανε, πραγματικά, πολύ καλή δουλειά. Δεί
χνει ότι μπορούμε. Μπορούμε να αντιμετωπίσουμε αυτή την πρόκληση, η οποία προέρ
χεται από το κύμα των οικονομικών μεταναστών.
Μπορούμε να κατοχυρώσουμε την ασφάλεια των Ελλήνων πολιτών, γιατί η ασφάλεια 
των Ελλήνων πολιτών είναι ένα πολύ σημαντικό αγαθό και είναι μέλημά μας.
Εχουμε ήδη ξεκινήσει μια σειρά από μέτρα για να αντιμετωπίσουμε την εγκληματικότη

τα. Θα συνεχίσουμε αποφασιστικά. Το φαινόμενο πρέπει να εξαλειφθεί».


